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Onderwerp: Begraven in Raalte

In 2009 is het beleidsplan vastgesteld voor het begraven in de gemeente Raalte. Hiervoor is destijds 
een onderzoek gedaan en werden er actiepunten/tips opgesteld. Het is niet terug te vinden of deze 
tips/actiepunten inmiddels gerealiseerd zijn. Graag wil ik antwoord op de volgende punten: 

 Het college werd geadviseerd een lijst bijhouden van graven die van historische betekenis zijn 
of waarvan de grafbedekking een opvallende kwaliteit heeft. Is dit inmiddels gerealiseerd? En 
zo niet, is het college bereid dit te realiseren met het oog op het behouden van cultureel 
erfgoed en dat deze lijst ook voor iedereen te raadplegen is?

Aan de Van der Wijckstraat te Raalte ligt de Joodse begraafplaats. Deze begraafplaats 
dateert uit de 19e eeuw. De begraafplaats is eigendom van de gemeente Raalte en is ca. 1.000 m2 
groot. Op de begraafplaats staan grafstenen die in 1998 met veel zorg en aandacht zijn 
gerestaureerd.  De begraafplaats is niet gesloten; dit houdt in dat begraven nog steeds mogelijk zou 
moeten zijn. In hoeverre hiervoor daadwerkelijk ruimte aanwezig is zal nader onderzocht moeten 
worden (2009). Vanuit de Joodse traditie mogen graven niet worden geruimd. 

 Is inmiddels bekend hoeveel ruimte er beschikbaar is om graven uit te geven? En om hoeveel 
graven gaat het dan?

Op de gemeentelijk begraafplaatsen komt veel bezoek. Vaak zijn dit nabestaanden die een graf 
bezoeken. In de praktijk blijkt dat regelmatig vragen voorkomen over de laatste rustplaats van een 
bepaald persoon. Deze vragen zijn door de beheerder van de begraafplaats niet goed te 
beantwoorden(2009).  GemeenteBelangen kreeg onlangs de vraag of er niet een naslagwerk 
inzichtelijk kan worden gemaakt.  Het is van grote waarde als nabestaanden en andere 
geïnteresseerden kunnen achterhalen waar een overledene ligt. 

 Is inmiddels de administratie geautomatiseerd? En is voor iedereen een naslagwerk, zowel 
digitaal als op papier te raadplegen? En zo niet, dan is de vraag aan het college of dit te 
gerealiseerd kan. worden  En dat deze op elke begraafplaats in de gemeente Raalte in te zien 
is.

Er zou voldoende ruimte beschikbaar zijn om nieuwe graven uit te geven. In 2009 zouden er in Heino 
nog ca 400 plekken zijn, op de Pleegste in Raalte ca 600 en op Westdorp in Raalte nog ca 350 
plaatsen. 

 In hoeverre zijn dit nu nog realistische getallen en hoe is de stand van zaken nu?
 Is er inmiddels nagedacht over eventuele uitbreiding  van de bestaande begraafplaatsen of is 

het nodig om een nieuwe begraafplaats in de gemeente te ontwikkelen?

GemeenteBelangen verzoekt het college om kennis te nemen van deze vragen en deze schriftelijk te 
beantwoorden.
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